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Český svaz chovatelů, z. s. 

Sekretariát ÚVV ČSCH, Maškova 1646/3, 182 53 Praha 8 – 

Kobylisy Tel.: 284 683 441, e-mail: sekretariat@cschdz.eu, 

www.cschdz.eu 

IČ: 00443204, DIČ: CZ00443204, IDDS: rstrfew, Bankovní spojení: KB Praha 9 č. 

účtu: 635081/0100 

 
Číslo jednací: Vaše č.j./ze dne: Vyřizuje/linka: Dne: 
ÚVV-2/2024  K. Popelková 31. 1. 2024 

Věc:
 

 
Zápis č. 2/2024 PRVNÍ ČÁST 

z 2. zasedání Ústředního výkonného výboru ČSCH, 

konaného dne 31. ledna 2024 

v Sekretariátu ÚVV ČSCH v Praze – Kobylisích 

 

Přítomni: 

ÚVV ČSCH: Ing. Radek Novotný – předseda ÚVV ČSCH, Josef Vilhelm – místopředseda ÚVV ČSCH – po dobu 

nepřítomnosti předáno hlasování p. Koláčkovi (na jednání dorazil ve 14:16 hod.), Ing. Aleš Bukovský, et Mgr., MSc. 

-opustil jednání ve 20:52 hod., Ladislav Dobrovolný, Ing. Zdeněk Dráb-připojen online – jednání opustil 16:25 hod., 

Jiří Koláček, MVDr. Václav Ráček, MVDr. Vlastimil Šimek, Ph.D.-opustil jednání ve 20:52 hod., MVDr. Martin 

Urban (9 z 9 hlasů) 

• ÚKK ČSCH: Václav Uličný – předseda ÚKK ČSCH 

• ÚRoK: Jiří Petružela 

• ÚOK: MVDr. Martin Urban předseda ÚOK chovatelů koček, Mgr. Andrea Kroftová, Bc., 

Martin Kabát Dis. Předseda ÚOK exot. ptactva, Petr Sirotek předseda ÚOK králíků, Ing. Zdeněk 

Dráb předseda ÚOK drůbeže,  

• Sekretariát ÚVV ČSCH: Lucie Berná, Kateřina Popelková, Radek Hampl (16:25 odešel) 

• Omluveni: Ing. Petr Gajda předseda ÚOK holubů, 

• Hosté: Vladimír Kopřiva předseda LK, JUDr. Michal Danišovič, Mgr. Lukáš Vacík ÚOK 

králíků, Marek Vajda předseda ÚKPMCH – připojen online, Radim Boháč místopředseda 

ÚOK králíků – připojen online, Stanislav Kulanda ÚOK králíků, Dana Caithamlová ÚOK 

králíků, Roman Küffer správce nemovitostí 

 

PROGRAM: 

1) Zahájení 

2) Schválení programu jednání  

3) Schválení zapisovatele  

4) Schválení ověřovatelů 

5) Kontrola usnesení z minulých zasedání 

6) Organizační věci 

7) Celostátní výstava Chovatel 2023 + Evropská výstava 2024 

8) Schválení protokolu Per rollam č. 25 a č. 26 

9) Právní služby – ZO Mikulášovice, ZO Štíty, ZO Krupá, Kotyza,  

10) Nemovitosti – Maškova – kanalizace (druhá etapa), oprava Lidická, ubytování Maškova, 

11) Doporučená pošta 

a) Žádost o změnu termínu CVMKD 2024 

b) Žádost ÚOK chovatelů králíků – tajemník, plemenná kniha králíků  

c) Platba registračního poplatku EE 

d) Stížnost p. Sokolové 
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e) Žádost o zapůjčení klecí 

f) Žádost ÚOK koček – záloha na akci 

g) Podmínky soutěže MCH ke schválení 

12) Různé 

13) Závěr 

 

Ad 1) ZAHÁJENÍ 

 

Zasedání (zahájené v 10:05 hod.) svolal e-mailem rozeslanou pozvánkou předseda ÚVV ČSCH Ing. Radek Novotný, 

jednání dále řídil. K tomuto bodu žádné usnesení přijato nebylo. 

 

Ad 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/2/1: ÚVV ČSCH schvaluje program jednání ÚVV ČSCH č. 2/2024 z 2. zasedání 

ÚVV ČSCH. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 3) SCHVÁLENÍ ZAPISOVATELE 

 

Zpracováním celkového zápisu z jednání ÚVV ČSCH č. 2/2024 byla pověřena Kateřina Popelková. 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/3/1: Zápis z jednání ÚVV ČSCH č. 2/2024 z 2. zasedání ÚVV                               ČSCH zpracuje 

Kateřina Popelková, a to dle pravidel pro zpracování zápisů v ČSCH. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI - 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 4) SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

 

Ověření zápisu ze zasedání provedou v závěru jednání přítomní členové ÚVV ČSCH. Zápis  bude vyhotoven 

pouze se základním komentářem k jednotlivým bodům. 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/4/1: Ověřovateli zápisu č. 2/2024 z 2. zasedání ÚVV ČSCH    budou přítomní členové 

ÚVV ČSCH. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 5) KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH ZASEDÁNÍ  

Bylo zrekapitulováno plnění ukládacích bodů usnesení. 

 

USNESENÍ 

33/ÚVV 

23/1/13/1 

ÚVV ČSCH pověřuje správce nemovitostí k dodání nabídky instalatérských prací pro 

úsporu topných nákladů budovy ČSCH, Maškova 3, Praha. 

V ŘEŠENÍ. 

USNESENÍ  

36/ÚVV 

23/4/6/1: 

ÚVV ČSCH pověřuje správce nemovitostí Romana Küffera vypracováním návrhů na 

revitalizaci skladového areálu Brno Střelice a pověření variant výplaty pojistné události. 

Termín plnění do příštího zasedání ÚVV ČSCH. 

USNESENÍ 

37/ÚVV 

23/5/6/2 

ÚVV ČSCH pověřuje správce nemovitostí k řešení vyúčtování energií a vody na nemovitosti 

v Kolíně do 1. 8. 2023. 

Splněno 

USNESENÍ 

38/ÚVV 

23/6/10/1: 

ÚVV ČSCH pověřuje ÚOK CHD kontrolou vyúčtování projektu testovací stanice Lanškroun a 

podáním závěrečné zprávy do příštího zasedání ÚVV ČSCH.  

Úkol dále trvá. Termín prodloužen do příštího zasedání ÚVV ČSCH. 

USNESENÍ 

39/ÚVV 

23/7/7/2: 

ÚVV ČSCH pověřuje Sekretariát ÚVV ČSCH k aktualizaci evidence nečlenů odebírajících 

časopis Chovatel. Zodpovídá R. Hampl a S. Veselá. 

Splněno 
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USNESENÍ 

39/ÚVV 

23/7/13/1: 

ÚVV ČSCH pověřuje Ing. Miroslava Krofta ke komunikaci s p. Jurou st. 

Viz samostatný bod 

USNESENÍ 

41/ÚVV 

23/9/9/4: 

ÚVV ČSCH pověřuje předsedu ÚVV ČSCH k jednání o prodeji pozemku v Brně-Židenicích za 

účelem sloučení vlastníka pozemku a stavby. 

Viz samostatný bod 

USNESENÍ 

1/ÚVV  

23/1/6 a/1: 

ÚVV ČSCH revokuje usnesení 35/ÚVV 23/3/10/1 a zároveň ukládá předat Organizační řád 

Sekretariátu na zpracování legislativní komisi. 

Úkol trvá 

USNESENÍ 

1/ÚVV  

23/1/6 b/9: 

ÚVV ČSCH ukládá místopředsedovi Josefu Vilhelmovi předat veškerou svoji agendu ostatním 

zaměstnancům sekretariátu, vyjma plemenné knihy králíků a agendu tajemníka ÚOK chovatelů 

králíků. 

Úkol trvá 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/6 b/10: 

ÚVV ČSCH ukládá místopředsedovi Josefu Vilhelmovi spolu s předsedou Ing. Radkem 

Novotným vyhlásit výběrové řízení na pozici tajemníka ÚOK chovatelů králíků a stanovuje 

výběrovou 5 komisi – předseda výběrové komise – místopředseda ÚVV př. Josef Vilhelm, člen 

– předseda ÚOK chovatelů králíků Petr Sirotek, třetího člena do výběrové komise doplní ÚOK 

chovatelů králíků. Termín do konce ledna 2024. 

Splněno 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/6 c/2: 

ÚVV ČSCH s okamžitou platností odvolává v souladu s ustanovením § 4 odst. 16. a § 26 odst. 

5. Stanov ČSCH předsedu a členy Legislativní komise ÚVV ČSCH Slavomíra Brožka – 

předseda, Hlaváčkovou Evu, Ing. Vladimíra Hulmana, Ing. Václava Krůtu, MVDr. Miloslava 

Martince Ph.D. a Pavla Wiedera. 

Splněno 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/6 c/3 

ÚVV ČSCH jmenuje v souladu s ustanovením § 4 odst. 18. a § 26 odst. 5. Stanov Vladimíra 

Kopřivu členem a předsedou Legislativní komise ÚVV ČSCH a Ing. Vladimíra Hulmana 

členem legislativní komise ÚVV ČSCH. Současně oběma členům ukládá navrhnout do příštího 

zasedání ÚVV ČSCH k jmenování další členy této LK. 

 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/6 c/4: 

ÚVV ČSCH s okamžitou platností odvolává v souladu s ustanovením § 4 odst. 16. a § 26 odst. 

5. Stanov ČSCH předsedu a členy Veterinární komise ÚVV ČSCH MVDr. Jaroslava Talacka – 

předseda, MVDr. Ludvíka Bělohlávka, MVDr. Denisu Vítkovou, Dr. Františka Ducháčka 

Splněno 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/6 c/5: 

ÚVV ČSCH jmenuje v souladu s ustanovením § 4 odst. 18. a § 26 odst. 5. Stanov MVDr. 

Vlastimila Šimka členem a předsedou Veterinární komise ÚVV ČSCH, MVDr. Martina 

Urbana, MVDr. Jaroslava Talacka a MVDr. Ludvíka Bělohlávka členy veterinární komise ÚVV 

ČSCH. Současně předsedovi MVDr. Vlastimilovi Šimkovi ukládá navrhnout do příštího 

zasedání ÚVV ČSCH k jmenování další členy této VK 

Splněno, doplnění členů dále trvá do dalšího jednání ÚVV ČSCH 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/7/3: 

ÚVV ČSCH ukládá výstavnímu výboru EV 2024 iniciovat s bývalým předsedou ÚVV ČSCH 

Mgr. Matoušem schůzku v Lysé n/Lysé a doložit aktuální rozpočty a plány EV plánované EV 

2024. 

 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/10/1: 

ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ÚVV ČSCH Ing. Radkovi Novotnému a místopředsedovi ÚVV 

ČSCH Josefovi Vilhelmovi, s okamžitou platností odvolat všechny plné moci udělené do 

dnešního dne advokátní kanceláři Mgr. Jiří Kučera, advokát – Kučera & Associates IČ: 707 58 

425 a Mgr. Radovan Hrubý, advokát Legans advokátní kancelář s.r.o. IČ: 079 72 172, které je 

zmocňují k zastupování Českého svazu chovatelů, z. s. IČ 004 43 204. 
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USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/11/1: 

ÚVV ČSCH schvaluje nájemní smlouvu mezi ČSCH a CENTRUMSPED BRNO s.r.o. se 

sídlem Brno – Horní Heršpice ohledně pronájmu areálu ve Střelicích za měsíční nájem 

65.000,00 Kč, kauce splatná do 3 dnů od podepsání nájemní smlouvy ve výši 130.000,00 Kč a 

pověřuje podepsáním nájemní smlouvy předsedu Ing. Radka Novotného a místopředsedu ÚVV 

ČSCH Josefa Vilhelma. Z nájemní smlouvy je vyjmuta garáž, kde má umístěné své věci OO 

ČSCH Brno, převezené z kanceláře Brno – Plotní. 

Splněno 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/12 e/1: 

ÚVV ČSCH pověřuje vedoucího sekretariátu zhotovení návrhu razítka pro ÚKK ČSCH. 

Splněno 

USNESENÍ 

1/ÚVV 

23/1/12 f/1: 

ÚVV ČSCH pověřuje vedoucího sekretariátu zakoupení tiskárny dle požadavků ÚOK chovatelů 

králíků. 

Splněno 

 

 

Ad 6) ORGANIZAČNÍ VĚCI 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/1: ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ÚVV ČSCH vytvořit složku s přílohami, kde budou 

ukládány a uloženy v trezoru. Tato složka bude k dispozici při každém jednání ÚVV ČSCH. Ke každé příloze bude 

přiložen podpisový arch. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 7) CELOSTÁTNÍ VÝSTAVA CHOVATEL 2023 + EVROPSKÁ VÝSTAVA 2024 

 

Na 14 hodinu byli pozvání členové ÚOK chovatelů králíků, předsedkyně ÚOK chovatelů hlodavců k jednání 

s ÚVV ČSCH ohledně realizace EV 2024. Přítomni byli předseda ÚOK chovatelů králíků – P. Sirotek, členové S. 

Kulanda, L. Vacík, D. Caithamlová, on-line R. Boháč a předsedkyně ÚOK ch hlodavců A. Kroftová. 

 

Nejdříve se diskutovalo ohledně tajemníka ÚOK chovatelů králíků: 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/5/1: ÚVV ČSCH revokuje USNESENÍ 1/ÚVV/23/1/6 b/10 na výběrové řízení tajemníka 

ÚOK králíků. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/5/2: ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ÚVV ČSCH Ing. Radku Novotnému vyhlásit 

výběrové řízení na referenta Sekretariátu ÚVV ČSCH. Termín ihned. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.   

 

Dalším bodem je náhrada za chybějícího tajemníka sekce králíků, finanční odměna za provedenou práci. Po delší 

době je přijat konsenzus: 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/5/3: ÚVV ČSCH schvaluje vyplacení paušální náhrady ÚOK chovatelům králíkům za 

zastupování tajemníka ÚOK králíků za měsíc leden 7.000, - Kč a dále každý měsíc, do nástupu nového tajemníka 

ÚOK králíků. 

Hlasování: PRO – 6. PROTI – 1. ZDRŽEL SE – 2.  

 

Přešlo se k plánované on-line registraci králíků a propojení rodokmenů s katalogem zvířat. Při tom došlo ke kritice 

facebookového příspěvku p. Sirotka (ze dne 28.1.2024). 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/5/4: ÚVV ČSCH schvaluje smlouvu o pronájmu programu na online registraci králíků 
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mezi ČSCH a Pavlem Prombergerem a René Gebauerem. Za správu a provoz online registrace zodpovídá ÚOK 

králíků. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

Poté předseda ÚVV R. Novotný představil porovnání nákladů na CV Chovatel ročníků 2019, 2021,2022, 2023, 

kterou zpracovala Ing. Z. Dvořáková. Je na ní vidět reálné náklady ohledně celostátních výstav, což obnáší cca 7 

tisíc zvířat. Tyto náklady by se měly zapracovat do již zpracovaného rozpočtu, který připravil př. Boháč. 

Diskutováno, proč ještě 12. ledna výstavní výbor obdržel rozpočet (od expředsedy O. Matouše), který v mnoha 

bodech nekoresponduje se skutečností, s reálnými náklady. K tomu je třeba připočíst zvýšené náklady – posuzování, 

ubytování atd. 

Probírají se jednotlivé náklady a případné příjmy. Místopředseda ÚVV J. Vilhelm informuje o pozvání bývalého 

předsedy O. Matouše, telefonicky s ním mluvil a poslal mu po domluvě s předsedou Novotným pozvánku. Bohužel 

má od 14 hod v Praze jednání do cca 16 hodin, tudíž kolem 17 hodin by na Svaz přijel.  

Probírají se předešlá jednání s EE, kdy jsme požadovali jisté úlevy. Na některé EE přistoupilo – zkrácení posuzování 

o jeden den, nocležné, spojená doprava posuzovatelů, Omezení VIP hostů z prezídia apod. na některé EE 

nepřistoupilo – odvod do pokladny EE, trvají na 1€ (za každé vystavované zvíře). 

Probírá se dotace z MZe, bez dotace je obrovské riziko finanční ztráty.  

Mgr. Lukáš Vacík stručně shrnul vývoj ohledně vývoje příprav EV a ustavení výstavního výboru EV. Uvedl, že první 

schůzka EV proběhla až 12. ledna 2024 v Lysé nad Labem, ze které odešel spolu s předsedou ÚOK znechucen a 

následně podal rezignaci na svůj post ve výstavním výboru. Mgr. Vacík ve svém příspěvku též stručně shrnul 

pracovní jednání s ministrem zemědělství, které se uskutečnilo v srpnu 2023 v Poslanecké sněmovně PČR za 

přítomnost tehdejšího předsedy ČSCH Mgr. O. Matouše, na kterém ministr zemědělství přislíbil udělit záštitu na 

EV.  

Dále z ÚOK zaznělo, že ty tanečky, které probíhají od konce léta, jestli bude EV, nebude, kde bude, jestli v Brně 

nebo v Lysé byly k ničemu, když se nic konkrétního neudělalo. Pak se podepsala smlouva v Lysé, kdo ji podepsal, 

kdo u toho byl, kdo ji četl, kdo ji nečetl, do toho volby, takhle se příprava Evropy nedá dělat.  

Výstavní výbor měl již pracovat dávno, měl připravovat, měl jednat, smlouva byla podepsána v listopadu, není skoro 

nic zařízeno, ÚOK nemá tajemníka, není, kdo by dělal administrativní věci, a to je konec ledna. Za těchto okolností 

není možné uspořádat tuto výstavu důstojně. Resumé je, že dotace na výstavy nebudou. 

Další diskuse se točila o tom, že máme špatnou pověst na ministerstvu – pokuta za dotace poskytnuté v roce 2021 a 

2022, problémy kolem GZ. K tomu uvedl předseda Novotný – v současnosti probíhá další kontrola plemenářské 

inspekce, vypadá to velice nadějně, dokázalo se zdůvodnit, a hlavně se udělala spousta práce, poděkování patří př. 

Paclíkovi, který zdůvodnil a obhájil, že drtivá většina dřívějších pochybení a nedostatků je odstraněna. Vyzval zpět 

k tématu EV 2024. Nechce rozhodovat, jestli ano nebo ne, ÚVV už rozhodl, je jedno, že ten minulý. Připomněl, že 

11. února 2024 přiletí do Prahy prezident EE G. Gross, 10. března v Praze bude zasedání prezídia EE a s největší 

pravděpodobností 11. května zasedání kongresu EE, což je vlastně valná hromada Evropského svazu. Tam se již 

bude schvalovat přihláška na EV. Probíhá diskuse ohledně termínu, v květnu je v ČR mistrovství světa v ledním 

hokeji, tudíž jsou ceny hotelů a služeb o cca 30% vyšší. Vrací se zpět k EV.  

Probíhá vzrušená diskuse, př. Boháč rozeslal přeloženou smlouvu do češtiny a je tu spousta bodů, co měly již být 

hotové do konce prosince 2023, ale není hotové nic. První setkání výstavního výboru bylo až 12. ledna 2024! ÚOK 

odmítá dále jednat o tom, co se musí udělat. Všichni plánují Evropskou výstavu dva roky dopředu, ÚOK požaduje 

rozhodnutí dnes, zda ano nebo ne, jestli ano, tak písemně, za jakých podmínek. Písemně, co, kdo bude dělat, za co 

zodpovídá. O EV se mluví od července 2023, ale nic se neudělalo, nic není hotové. Bouřlivou diskusi uklidní až př. 

Kulanda – pojďme se bavit reálně, ne že co kdo řekne, co kdo tvrdí, ale o tom, co kdo udělá. Konkrétní věci, co je 

potřeba udělat, zaplatit, je to o penězích, je to o organizaci. Tedy, peníze z ministerstva nebudou, další problém je 

stejný termín CV v Nitře 2024, neboť je tam př. Promberger s našimi lidmi na katalogu, a menší počet návštěvníků 

a vystavovatelů u nás, a největší problém vidí v organizačním zajištění, to je ta bolavá pata, toho se ÚOK nejvíce 

bojí. Jestli někdo výstavu chce nebo nechce je nepodstatné, Vy (ÚVV) se musíte rozhodnout na základě reálné 

situace, na základě faktů. Diskuse se ujímá př. Koláček, existuje reálný plán, jak získat potřebné peníze a je vysoce 

pravděpodobné a většina z členů ÚVV je pro pořádání. Členové ÚOK jsou potěšeni, ale opět se vraťme do reality. 

Jediné, co se udělalo pro pořádání EV je, že se zveřejnilo logo a plakát Evropské výstavy, to je jediné, hmatatelné, 

co existuje pro Evropskou výstavu 2024, kterou máme pořádat. Přidává se př. Urban – ani nechtějte vědět, co tomu 

předcházelo, přidává se i př. Šimek. Předseda Novotný se ptá místopředsedy Vilhelma, zdali ví něco o logu a plakátě, 

ten vrtí hlavou a říká, že ne. Př. Kulanda vyjmenovává seznam zrušených evropských výstav, dokonce zažil, že byla 

EV zrušena z veterinárních důvodů a vraceli mu jen adekvátní část výstavních poplatků, připomíná EV 2004 v Praze, 

která byla za odvolané Holandsko. Je tedy postavena otázka – jsme schopni to udělat a jsme schopni jít do prodělku, 

jsme schopni to zaplatit? ÚOK je toho názoru, že je lepší EV s malou ostudou odvolat než s velkou ostudou ji udělat. 

Př. Koláček říká, že všechny dostupné kapacity kolem Lysé jsou už zabukované, plus ty, co pro ÚOK zamluvil př. 
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Boháč, tzn. že nyní již musí si ubytování zajistit hodně daleko, nejlépe v Praze. Když se podíváme na rozpočet 

výstavy, ten ze dneška, tak bez dotace jsme už nyní mínus 200 tisíc Kč, a to, když ještě přidáme další položky, na 

které jsme přišli a na které ještě přijdeme, tak to bude milión. Př. Sirotek připomíná, že na EV se nedá vydělat, není 

výdělečná, s tím musíte počítat, všichni to odvolali z tohoto důvodu, a tak jak říkal př. Kulanda, jde o to, zdali jste 

schopni to respektovat, zaplatit anebo ne. Oponuje př. Koláček, že by se zdroje daly najít, ale určitě budou problémy, 

o kterých jsme zatím nemluvili – občerstvení, parkování, ubytování. Je velikou chybou, že se podepsalo 12 € na 

klecné, odpovídající klecné je 14 €. Diskuse se točí okolo ekonomiky. Dále je třeba apelovat na Slovenský svaz 

ohledně jejich CV, návštěvníci, vystavovatelé. Za další je probírána EV brněnských voláčů? Kde? V halách budou 

pouze králíci a morčata. Dále se probírá fundus, nemáme jedinou klec 60x60, která je dle welfare požadována a 

bohužel je v ní umístěno přes 60 % králíků. Začíná se středními plemeny až po zakrslíky + králíci Angory, liščí, rexi, 

saténoví. Př. Kulanda vysvětluje jednání, která vedli se Saským svazem ohledně půjčení klecí. Z Lysé jsme jim 

půjčili fundus, který se vezl do Lipska (na prosincovou spolkovou výstavu), dopravu jsme zajistili my, protože naše 

je levnější, Sasko nám zase půjčí jejich fundus v letos listopadu. Př. Caithamlová předčítá počty klecí, které nám 

půjčí – 960 ks 70x70, 1.380 ks 60x60, 2050 ks 50x50. Předseda Ing. Novotný je překvapen, vždyť jste říkali, že je 6 

a půl tisíce klecí v Sasku o tom jsme se naposledy bavili? Př. Caithamlová říká, že ji přišla SMS s počtem klecí včera 

v noci. Nastává veliké rozčarování. Velice vzrušená diskuse. Půjčit by nám mohli chovatelé z Bavorska (cca 2,5 

tisíce dír 60x60) nebo vyrobit? Cca 4 tisíce klecí 60x60xje cca 8 mil. Kč a kdo to vyrobí za 6-7 měsíců? Navíc 

přichází ÚOK s informací, že kvůli slavnostnímu podepsání smlouvy, je v ní povinnost očkování proti moru RHDV1 

a RHDV2, v Německu je to pouze doporučeno a sami němečtí chovatelé řekli, že v tomto případě králíky k nám 

nedají. Máme stále po pořádání dvou EV a jednomu mezinárodnímu školení jistou prestiž, nenechte si ji vzít. Nálada 

je velice vzrušená, předseda vyhlásil přestávku. Př. Caithamlová dostává od ÚOK za úkol, obtelefonovat další místa 

kvůli klecím. 

Po přestávce předseda řekl, že si dokáže představit řešit hodně problémů, spoustu jich jako problém nevidí, ale to že 

nejsou klece, to si nedokázal představit. Př. Koláček je zdrcen tím, že nemáme ani jednu požadovanou 

nejpoužívanější klec. Vyzývá každého člena ÚOK chovatelů králíků o vyjádření. Všichni přítomní jsou proti 

pořádání. Nakonec vše shrnul př. Urban a výsledek je záporné stanovisko 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/7/1: ÚVV ČSCH revokuje USNESENÍ 37/ÚVV 23/5/8/1: o pořádání Evropské výstavy 

2024.  

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 1. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/7/2: ÚVV ČSCH odstupuje od pořádání Evropské výstavy králíků a morčat v roce 2024. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 1. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

Další diskuse proběhla ohledně sepsání důvodů ohledně odstoupení z pořádání EV. Členové ÚOK a ÚVV se 

shodli, že hlavní důvod bude uveden finanční. 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/7/3: ÚVV ČSCH pověřuje člena ÚVV ČSCH Ing., et Mgr. Aleše Bukovského, MSc. 

vydáním tiskové zprávy, kde stručně shrne důvody, které vedly k tomuto rozhodnutí. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

Ad 8) SCHVÁLENÍ PROTOKOLU PER ROLLAM Č. 25 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/8/1: ÚVV ČSCH schvaluje protokol Per rollam č. 25 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 9) PRÁVNÍ SLUŽBY – ZO MIKULÁŠOVICE, ZO ŠTÍTY, ZO KRUPÁ  

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/9/1: ÚVV ČSCH tento bod přesouvá na další jednání ÚVV ČSCH. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 10) NEMOVITOSTI, MAŠKOVA KANALIZACE (DRUHÁ ETAPA), OPRAVA LIDICKÁ, UBYTOVÁNÍ 

MAŠKOVA 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/1: ÚVV ČSCH bere na vědomí předání nemovitosti Roudnice n L. p. R. Küfferovi. 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/2: ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ÚVV ČSCH Ing. Radku Novotnému provést úkony 

spojené s kolaudací. El. Úkony, projekt, připojení plynoměru a zažádat o kolaudaci. 
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Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/3: ÚVV ČSCH ukládá správci nemovitosti Romanu Küfferovi zjistit možnost zřízení 

parkoviště za budovou Maškova 1646/3. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/4: ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ÚVVČSCH Ing. Radku Novotnému zařídit druhou 

místnost v 2. patře pro příležitostné přespání a připravit rozpočet na sociální zařízení.  

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/5: ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ÚVVČSCH Ing. Radku Novotnému zajistit 

pokračování v odstraňování havárie kanalizace a přitom instalovat el. závoru na parkoviště před budovou ČSCH. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/6: ÚVV ČSCH ukládá správci nemovitosti Romanu Küfferovi předložit finanční návrh 

pronájmu parkovacích míst před budovou ČSCH.  

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/7: ÚVV ČSCH ukládá správci nemovitosti Romanu Küfferovi zajistit zprávu statika 

pro budovu Maškova a budovu v Brně Lidická.  

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (Ing. Zdeněk Dráb nebyl přítomen hlasování) 

 

Ad 11) DORUČENÁ POŠTA 

a) Žádost o změnu termínu CVMKD 2024 

Ostatní body, které patří pod doručenou poštu viz program přeloženy na další jednání. 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/11/a: ÚVV ČSCH schvaluje žádost OO ČSCH Přerov o změnu termínu pořádání 

CVMKD 2024 nový termín 18.-22.9.2024. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 1.  

 

Ad 12) RŮZNÉ 

 

Ad 13) Závěr 

 

Jednání bylo předsedou ÚVV ČSCH Ing. Radek Novotný přerušeno ve 20:55 hod. Jednání bude pokračovat ve 

čtvrtek 8. 2. 2024. 
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Číslo jednací: Vaše č.j./ze dne: Vyřizuje/linka: Dne: 

ÚVV-2/2024  K. Popelková 8. 2. 2024 

Věc:
 

 
Zápis č. 2/2024 – POKRAČOVÁNÍ DRUHÁ ČÁST 

JEDNÁNÍ DNE 8. 2. 2024 

v Sekretariátu ÚVV ČSCH v Praze – Kobylisích 

 

Přítomni: 

ÚVV ČSCH: Ing. Radek Novotný – předseda ÚVV ČSCH, Josef Vilhelm – místopředseda ÚVV ČSCH – připojen 

online-opustil jednání v 16:53 - hlasovací právo předal Jiřímu Koláčkovi, Ing.  et Mgr. Aleš Bukovský, MSc. - opustil 

jednání v 16:04 hod. - hlas byl předán panu MVDr. V. Ráčkovi, Ladislav Dobrovolný, Jiří Koláček, MVDr. Václav 

Ráček, MVDr. Vlastimil Šimek, Ph.D. - přihlášen on-line – opustil jednání v 16:55 hlasování nebylo nikomu 

předáno, MVDr. Martin Urban – přihlášen on-line, (8 z 9 hlasů) 

• ÚKK ČSCH: Václav Uličný – předseda ÚKK ČSCH 

• ÚRoK: Jiří Petružela 

• ÚOK: MVDr. Martin Urban předseda ÚOK chovatelů koček – on-line, Marek Vajda předseda 

ÚKPMCH – připojen online 

• Sekretariát ÚVV ČSCH: Lucie Berná, Kateřina Popelková 

• Omluveni: Ing. Petr Gajda předseda ÚOK holubů, Petr Sirotek předseda ÚOK králíků, Ing. 

Zdeněk Dráb 

• Hosté: Roman Küffer správce nemovitostí – on-line 

 

PROGRAM: pokračování z prvního jednání z 31. 1. 2024 viz výše 

 

Ad 1) ZAHÁJENÍ 

 

Zasedání (zahájené v 10:14 hod.) svolal e-mailem rozeslanou pozvánkou předseda ÚVV ČSCH Ing. Radek Novotný, 

jednání dále řídil. K tomuto bodu žádné usnesení přijato nebylo. 

 

Ad 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ  

USNESENÍ 2/ÚVV 24 - II/2/2/1: ÚVV ČSCH schvaluje program jednání ÚVV ČSCH č. 2/2024 - II z 2. 

zasedání ÚVV ČSCH. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 3) SCHVÁLENÍ ZAPISOVATELE 

Zpracováním celkového zápisu z jednání ÚVV ČSCH č. 2/2024 byla pověřena Kateřina Popelková. 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/3/1: Zápis z jednání ÚVV ČSCH č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV                                ČSCH zpracuje 

Kateřina Popelková, a to dle pravidel pro zpracování zápisů v ČSCH. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI - 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 4) SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

Ověření zápisu ze zasedání provedou v závěru jednání přítomní členové ÚVV ČSCH. Zápis bude vyhotoven 

pouze se základním komentářem k jednotlivým bodům. 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/4/1: Ověřovateli zápisu č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV ČSCH    budou přítomní členové 

ÚVV ČSCH. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 5) KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH ZASEDÁNÍ č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV ČSCH 

Bylo zrekapitulováno plnění ukládacích bodů usnesení. 
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USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/5/1: ÚVV ČSCH přebírá Usnesení 39/ÚVV/23/17/1c. Pověřuje paní Bernou vyzváním 

pana Juru st. ke komunikaci ohledně vyřešení likvidace ZO ČSCH Mikulášovice. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/5/2: ÚVV ČSCH pověřuje předsedu ÚVV ČSCH Ing. Radka Novotného k jednání o 

prodeji pozemku v Brně-Židenicích za účelem sloučení vlastníka pozemku a stavby. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 6) ORGANIZAČNÍ VĚCI č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV ČSCH 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/2: ÚVV ČSCH vyhlašuje řádné volby do Ústřední rozhodčí komise ČSCH, předseda 

ÚRoK a členové ÚRoK. 

Hlasování: PRO – 5. PROTI – 2. ZDRŽEL SE – 1.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/3: ÚVV ČSCH stanovuje komisi pro přípravu voleb na Valné hromadě ČSCH ve složení 

Josef Vilhelm, Lucie Berná a Ludmila Šilhová. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Diskutován byl termín voleb do ÚRoK a doplňující volby do ÚOK chovatelů králíků: 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/4: Termín výročních schůzí a konferencí pro nižší organizační složky: 

- Základní organizace do 31.3.2024  

- Územní organizace do 30. 4. 2024 

- Krajská sdružení do 31. 5. 2024 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 1.  

 

- Konference odborností do 30. 6. 2024 

Hlasování: PRO – 5. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 3.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/5: ÚVV ČSCH revokuje usnesení ustanovení legislativní komise.  

Hlasování: PRO – 4. PROTI – 4. ZDRŽEL SE – 0. Usnesení nebylo přijato 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/6: ÚVV ČSCH schvaluje navrženého třetího člena Legislativní komise ČSCH MVDr. 

Miloslava Martince. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 1. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/7: ÚVV ČSCH ukládá Legislativní komisi dopracovat Organizační řád ČSCH a 

Organizační řád Sekretariátu ČSCH dle doporučení ÚKK ČSCH. 

Hlasování: PRO – 5. PROTI – 3. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/8: ÚVV ČSCH bere na vědomí koordinaci jednotlivých odborností s ÚKPMCH 

ohledně workshopů zaměřené pro veřejnost a jmenuje koordinátora člena ÚVV ČSCH MVDr. Vlastimila Šimka 

Ph.D. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 1.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/9: ÚVV ČSCH pověřuje na návrh MZE propagační činností chovatelů člena 

ÚVV ČSCH Ing. et Mgr. Aleše Bukovského MSc.  
Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/10: ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ČSCH Ing. Radku Novotnému zpracovat výběrové 

řízení na dodavatele čestných cen a pohárů a výběrové řízení na 57. CK SMCH na rok 2025. Schvalovat se bude Per 

rollam. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  
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USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/6/11: ÚVV ČSCH vyzývá předsedu ÚRoK Jiřího Petruželu, aby kooptace nových členů 

ÚRoK byla v souladu s §160 OZ. 

Hlasování: PRO – 3. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 5. Nebylo přijato 

 

Ad 7) CELOSTÁTNÍ VÝSTAVA CHOVATEL 2023 + EVROPSKÁ VÝSTAVA 2024 - č. 2/2024 - II z 2. 

zasedání ÚVV ČSCH 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/7/4: ÚVV ČSCH ukládá předsedovi ÚVV ČSCH Ing. Radku Novotnému a 

místopředsedovi ÚVV ČSCH Josefu Vilhelmovi doúčtovat náklady z CV Chovatel 2023, fotograf, vyplacení 

garantů a náhrada ztracených zvířat. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/7/5: ÚVV ČSCH schvaluje místopředsedu ÚVV ČSCH Josefa Vilhelma do funkce ředitele 

Celostátních výstav a pověřuje jej přípravou CVMKD a CV Chovatel 2024. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/7/6: ÚVV ČSCH pověřuje jednáním s prezidentem Evropského svazu Gionem P. Grossem 

v neděli 11. 2. 2024 od 16:00 hod v Hotelu DUO předsedu ÚVV ČSCH Ing. Radka Novotného, místopředsedu ÚVV 

ČSCH Josefa Vilhelma, členy ÚVV ČSCH MVDr. Václava Ráčka a Jiřího Koláčka. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Předseda R. Novotný informoval, že obdržel email od pana Kesnera, ohledně stavu příprav bývalého ÚVV, chtěl 

ho přečíst, ale členové ÚVV byli proti.  Paní Berná ani paní Popelková o svých přidělených pozicích nevěděly. 

 

Ad 8) SCHVÁLENÍ PROTOKOLU PER ROLLAM Č. 26 č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV ČSCH 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/8/1: ÚVV ČSCH schvaluje protokol Per rollam č. 26 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 9) PRÁVNÍ SLUŽBY – ZO MIKULÁŠOVICE, ZO ŠTÍTY, ZO KRUPÁ č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV 

ČSCH 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/9/1: ÚVV ČSCH revokuje usnesení 1/ÚVV/23/1/10/2: o jmenování aktivisty odborníka. 

Hlasování: PRO – 4. PROTI – 3. ZDRŽEL SE – 0. (MVDr. Vlastimil Šimek nebyl přítomen) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/9/2: ÚVV ČSCH pověřuje sepsáním dopisu paní Bernou k vyřízení nemovitosti Štíty. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (MVDr. Vlastimil Šimek nebyl přítomen) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/9/3: ÚVV ČSCH pověřuje nabídkou prodeje/pronájmu pozemku v obci Krupá správce 

nemovitosti Romana Küffera. 

Hlasování: PRO – 5. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 2. (MVDr. Vlastimil Šimek nebyl přítomen) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/9/4: ÚVV ČSCH pověřuje jednáním předsedu ÚVV ČSCH Ing. Radka Novotného 

s právním zástupcem Milana Kotyzy JUDr. Martínkem s návrhem smírného řešení. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (MVDr. Vlastimil Šimek nebyl přítomen) 

 

Ad 10) NEMOVITOSTI, MAŠKOVA KANALIZACE (DRUHÁ ETAPA), OPRAVA LIDICKÁ, UBYTOVÁNÍ 

MAŠKOVA, BRNO-STŘELICE, ROUDNICE č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV ČSCH 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/8: ÚVV ČSCH souhlasí v nemovitosti Brno-Střelice se zvětšením průchodu 

mezi místnostmi 1.01 a 1.02 dle přiloženého nákresu ze stávajících na rozměr 300x300cm, včetně doplnění 

překladu a všech náležitostí, které jsou potřeba, na náklady nájemce. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  
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USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/9: ÚVV ČSCH schvaluje uzavření nájemní smlouvy v nemovitosti 

v Konicích s panem Popelkou. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/10: ÚVV ČSCH schvaluje podepsání příkazní smlouvy na prodej nemovitosti Kolín – 

nákup nemovitosti Sendražice a pověřuje podpisem předsedu ÚVV ČSCH Ing. Radka Novotného a místopředsedu 

ÚVV ČSCH Josefa Vilhelma. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/10/11: ÚVV ČSCH schvaluje podepsání dodatku nájemní smlouvy s firmou Hochtief 

v nemovitost Brno-Lidická a pověřuje podepsáním předsedu ÚVV ČSCH Ing. Radka Novotného a člena ÚVV 

ČSCH MVDr. Martina Urbana. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Ad 11) DORUČENÁ POŠTA č. 2/2024 - II z 2. zasedání ÚVV ČSCH 

b) Žádost ÚOK chovatelů králíků – tajemník, plemenná kniha králíků  

c) Platba registračního poplatku EE 

d) Stížnost p. Sokolové 

e) Žádost o zapůjčení klecí 

f) Žádost ÚOK koček – záloha na akci 

g) Podmínky soutěže MCH ke schválení 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/11/b: schváleno v první části zasedání pod: USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/5/2: 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/11/c: ÚVV ČSCH schvaluje platbu registračního poplatku EE 750 €. 

Hlasování: PRO – 8. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/11/d: ÚVV ČSCH pověřuje JUDr. Michala Danišoviče vypracováním odpovědi na 

stížnost paní Jaroslavy Sokolové ze dne 22. 1. 2024 

Hlasování: PRO – 6. PROTI – 1. ZDRŽEL SE – 0. (MVDr. Vlastimil Šimek nebyl přítomen) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/11/e: ÚVV ČSCH schvaluje zapůjčení klecí pro Specializovanou organizaci výstavních 

morčat za podmínek výpůjčního řádu ČSCH a to 200 ks děr ze skladu v Dubu na Moravě. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (MVDr. Vlastimil Šimek nebyl přítomen) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/11/f: schváleno Per rollam č. 26 (Per rollam schváleno viz bod 8) 

 

USNESENÍ 2/ÚVV 24/2/11/g: ÚVV ČSCH schvaluje podmínky soutěže MCH na SMCH 56. ročník. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. (MVDr. Vlastimil Šimek nebyl přítomen) 

 

Ad 12) RŮZNÉ 

 

Ad 13) Závěr 

 

Jednání bylo předsedou ÚVV ČSCH Ing. Radek Novotný ukončeno ve 18:24 hod.  
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         ______________________________                                _______________________________ 

       Josef Vilhelm    Ing. Radek Novotný    

místopředseda ÚVV ČSCH  předseda ÚVV ČSCH 

 

 

 

▪ Zapsala: Kateřina Popelková 

▪ Ověřovatelé: přítomní členové ÚVV ČSCH, ověřeno dne 13.2. 2024 

▪ Zápis – rozeslán účastníkům jednání, vyvěšen na webu ČSCH, body usnesení zveřejněny v časopise 

Chovatel. 
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